

ABSTRAK

Sabilulungan Sister City mangrupikeun perjanjian kerjasama antara dua kota unggal nagara sareng propinsi anu béda, nagara-nagara atanapi préféktur anu ngagaduhan hiji atanapi langkung karakteristik dimana dua daérah aya di dua nagara anu béda. Kasaruaan ieu, contona, aya hubunganana sareng sababaraha hal, nyaéta budaya, latar, sajarah, atanapi tiasa ditingali tina kasaruaan lokasi géografis di daérah éta.

Panaliti ieu tujuan pikeun nganalisa kolaborasi antara Sister Kota Kota Bandung sareng Kota Braunschweig dina ningkatkeun SMEs di Kota Bandung. Dina sajarah pondokna, konsép Sister City mimiti dianggo di Benua Éropa di taun 1920 antara Kota Keighley, Inggris sareng Kota Poix Du Nord, Perancis. Samentara éta, konsép Sister City anu mimiti dianggo di Indonésia, di taun 1960, Pamaréntah Kota Bandung, anu digawé babarengan sareng kota Braunschweig, Jerman. Ieu ditandaan ku pertandatanganan Memorandum of understanding atanapi MoU ku kadua pihak.

Métode déskriptif déskriptif ieu tujuan pikeun ngajelaskeun atanapi ngajelaskeun kajadian sareng peristiwa anu aya dina jaman ayeuna. Padika ieu mangrupikeun padika anu nyobian pikeun ngumpulkeun, ngatur, napsirkeun data anu teras dikintunkeun ku nganalisa data atanapi nganalisa fénoména ogé mangrupikeun metode pikeun nalungtik hiji objék, kaayaan, sistem pamikiran, atanapi kelas individu. Téhnik ngumpulkeun data anu digunakeun nyaéta panalungtikan pustaka (riset perpustakaan), nyaéta ku ngumpulkeun data tina literatur anu aya hubunganana kana masalah anu bakal dibahas teras nganalisa.

Dina palaksanaanna sababaraha program parantos kalaksanakeun dina widang budaya, téknologi, ékonomi, perdagangan, pariwisata dll. Luyu sareng palaksanaan MoU antara dua pihak. Usaha pamaréntah kota Bandung pikeun ningkatkeun UMKM di Kota Bandung ngalangkungan sababaraha program kalebet Festival Paméran Harz und Heide dimana dina acara promosi produk UKM.

Kata Kunci: Sabilulungan, Kota Sister, Kota Bandung, Braunschweig Kota Harz und Heide Festival, Produk UKM

